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PROTOKÓPROTOKÓPROTOKÓPROTOKÓŁ    Nr Nr Nr Nr XIXIXIXI/1/1/1/15555    

z sesji Rady Gminy Kwidzynz sesji Rady Gminy Kwidzynz sesji Rady Gminy Kwidzynz sesji Rady Gminy Kwidzyn    

odbytej w dniu odbytej w dniu odbytej w dniu odbytej w dniu 8888    lipcalipcalipcalipca    2012012012015 5 5 5 r.r.r.r.    

 

Miejsce sesji: siedziba Urzędu Gminy Kwidzyn, ul. Grudziądzka 30, sala narad nr 22. 

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Kwidzyn – Pan Henryk Ordon. 

Obrady sesji protokołowała Sekretarz gminy – Pani Anna Mielniczek 

Sesję rozpoczął Przewodniczący o godz. 15.30, a zakończył o godz. 16.05 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

 Pan Henryk Ordon – Przewodniczący Rady Gminy Kwidzyn dokonał otwarcia XI 

sesji Rady. Stwierdził, iż na podstawie listy obecności radnych, w obradach uczestniczy 13 

radnych, wobec czego Rada posiada wymagane quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał.  

 W sesji uczestniczyli:  

◦ Zastępca Wójta Gminy – Pan Krzysztof Michalski, 

◦ Sekretarz Gminy – Pani Anna Mielniczek  

◦ Skarbnik Gminy – Pani Krystyna Jaranowska 

 

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon powitał wszystkich zgromadzonych na 

obradach XI sesji Rady Gminy Kwidzyn.   

  Listy obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ad. 2. Przedłożenie porządku sesji do zatwierdzenia. 

 Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek sesji, który radni i sołtysi 

otrzymali wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji. Nie zgłoszono żadnych  dodatkowych 

wniosków, w związku z czym poddał pod głosowanie proponowany porządek sesji, który 

został przyjęty jednogłośnie (13 głosów „za”), w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedłożenie porządku obrad do zatwierdzenia. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 
informacji o kandydatce na ławnika. 

4. Inne sprawy bieżące. 
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5. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad. 3. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia opinii Komendanta Wojewódzkiego 

Policji w Gdańsku informacji o kandydatach na ławników 

  Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w 

uchwały. W uzasadnieniu uchwały przypomniał, kto mógł kandydować na ławnika oraz że 

zgłoszono tylko jedną kandydaturę do Sądu Okręgowego w Gdańsku, natomiast do Sądu 

Rejonowego w Kwidzynie nie zgłoszono żadnej kandydatury z terenu naszej gminy.  

 Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący poddał 

go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego podjęto uchwałę 

13 głosami „za” nadając jej numer XI/76/15. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

     Uchwała stanowi załącznik nr 2  do niniejszego protokołu. 

Ad. 4. Inne sprawy bieżące 

W tym punkcie porządku obrad obecni na sesji radni poruszyli następujące sprawy: 

1) Pan radny Spaczyński – nawiązał do panującej suszy i już widocznych skutkach i zwrócił 

się z prośbą do Urzędu o wystąpienie do Wojewody o podjęcie działań osłonowych dla 

rolników szczególnie dotkniętych suszą - Zastępca Wójta, Krzysztof Michalski 

odpowiedział, że nie pamięta dokładnie, jakie są procedury ale przekaże informację pani 

Wójt jak wróci jutro z urlopu; 

2) Przewodniczący RG, Pan Ordon – spytał kiedy zostanie odnowiona sala narad w Urzędzie? 

Proponuje także w imieniu radnych, aby przy okazji remontu zainstalować klimatyzację; 

3) Pan radny Kędziora spytał o termin rozpoczęcia remontu mostu w Podzamczu. Zastępca 

Wójta odpowiedział, że nie może udzielić takiej informacji, ponieważ w chwili obecnej nie 

ma środków w budżecie na to zadanie; 

4) Przewodniczący RG, Pan Ordon – zapytał panią Skarbnik, jaki jest obecnie poziom 

zadłużenia gminy. Pani Skarbnik odpowiedziała, że tak z pamięci nie określi, ale mieścimy 

się poniżej wyznaczonych dla naszej gminy progów. Szczegółowych danych będzie mogła 

udzielić po rozliczeniu półrocznym budżetu gminy; 

5) Pani radna Rublewska spytała, czy ktoś się zgłosił na drugi przetarg na budowę chodnika  

w Nowym Dworze? Zastępca Wójta poinformował, że zgłosiło się 4 wykonawców, 

podając ich nazwy i oferty finansowe oraz że trwa badanie złożonych ofert; 

6) Pan radny Tumiłowicz poprosił o informację, jaki długi jest planowany ten chodnik, bo 

wydają mu się dość spore koszty jego wybudowania. Odpowiedzi udzielił Zastępca Wójta 

informując, że długość chodnika ma wynosić 500 mb, od szkoły w Nowym Dworze do 

parkingu przy kościele; chodnik ma być szeroki, na niektórych odcinkach z obydwu stron; 
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7) Pani radna Rublewska poruszyła sprawę szerokości tego chodnika przy wiadukcie, że ma 

mieć  tylko 0,90 m. Zastępca Wójta poinformował, że ma być przesunięta w tym miejscu 

oś jezdni i chodnik będzie miał 1,2 m szerokości; 

8) Przewodniczący RG, Pan Ordon spytał: 

- czy inwestycja w Lipiankach została już zakończona? Odpowiedzi udzielił Zastępca 

Wójta informując, że zgodnie z umową o dofinansowanie inwestycji została ona 

zakończona do końca czerwca 2015r., natomiast wczoraj wykonawca zgłosił gotowość 

odbioru prac dodatkowych na tej inwestycji, 

- czy jest chętny na bazę po zespole rolników w Marezie – Zastępca Wójta odpowiedział, 

że był jeden chętny, ale się rozmyślił i na razie więcej zainteresowanych nie ma, radny 

Świerczyński natomiast zaproponował nagłośnienie sprawy dzierżawy tego obiektu; 

- na placu tej bazy jest mnóstwo trelinki, którą należałoby wykorzystać, może pomielić i na 

łatanie dziur w drogach – Zastępca Wójta odpowiedział, że jest ona wykorzystywana na 

bieżąco do naprawy dróg gminnych, wykonano z niej już kilka wjazdów i odcinków dróg,  

a także innych napraw dróg gminnych; 

9) Pan radny Wudarczyk poruszył sprawę dwóch wjazdów w Lipiankach na działki, gdzie 

praktycznie nie ma wjazdów, więc po co zostały wykonane? 

10) Przewodniczący RG, Pan Ordon poruszył sprawę rozebranych wałów 

przeciwpowodziowych w Gniewskim Polu,  istniały przez wiele wieków i stanowiły 

dodatkowe zabezpieczenie, dlaczego teraz je sprzedano i właściciele dostali zgodę na ich 

rozebranie. Powinno się coś zrobić, aby zatrzymać proces wyzbywania się tych wałów i ich 

likwidacji. Zastępca Wójta odpowiedział, że jeśli jest taka wola radnych, Urząd wystąpi do 

nadzoru budowlanego o wyjaśnienia w sprawie zgody na rozbiórkę tych wałów. 

 

Ad.5. Zamknięcie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku XI sesji Rady Gminy Kwidzyn Przewodniczący Rady Pan 

Henryk Ordon zamknął sesję. 

 

PROTOKOŁOWAŁA:     PRZEWODNICZYŁ: 

Sekretarz Gminy      Przewodniczący Rady 

 

Anna Mielniczek      Henryk Ordon 

 

 

      


